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 Partnerskog  
  za Urbano  

Pula - prema dostavnoj listi 
 
 
PREDMET:  Zapisnik sa 3. sjednice Partnerskog  za Urbano  Pula  

 
MJESTO ODRŽAVANJA:      Hrvatska gospodarska komora (HGK), Pula, Carrarina 5 
 
DATUM:                                  24.11.2022. 
 

                              12:00 h 
 
ZAVRŠETAK:                         13:30 h 
 
PRISUTNI:                              prema potpisnoj listi 
 
 
Partnersko  broji u ukupnom sastavu 43  na  sjednici, sukladno potpisnoj listi, 
prisustvovalo je ukupno 30  
 
Svi  Partnerskog  pozvani su 16.11. studenog 2022. na prisustvovanje  
sjednici Partnerskog  24.11.2022. 
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Dnevni red  sjednice Partnerskog   
 

1. Uvodno  predsjednice Partnerskog   –  Anje Ademi 
2. Usvajanje zapisnika sa prve i druge  sjednice Partnerskog  
3. Nacrt Strategije razvoja urbanog  Pula (SRUP-a) za razdoblje od 
2021.do 2027. 
– završna prezentacija prije davanja mišljenja, rasprava 
4. Nacrt Akcijskog plana –– završna prezentacija prije davanja mišljenja, rasprava 
5. Razno 

 
Ad1 Samanta  iz odsjeku za provedbu ITU mehanizma u Upravnom odjelu za lokalnu 
samoupravu, pozdravila je sve prisutne u ime  Grada Pule, Filipa  i u 
svoje osobno. Naglasila je da se od 43 pozvana  Partnerskog  odazvalo 30, te da je 
time je postignut kvorum i da se može uredno  sjednica Partnerskog  Kako nije 
bilo primjedbi na  Dnevnoga reda, dostavljenog u pozivu na sjednicu  je proglasila 
Dnevni red usvojenim te je predala  Predsjednici Partnerskog   upravnog 
odjela za lokalnu samoupravu, Anji Ademi. Predsjednica je tako uvodno pozdravila sve prisutne 
te izrazila zadovoljstvo da su se  odazvali u tako velikom broju, da su se ostali opravdali 
svoje odsustvo. Prisjetila je prisutne da je prethodna sjednica održana u on line izvedbi, 
naglasivši da je došlo do odgode održavanja sjednice Partnerskog  jer je Grad Pula Pola 
bio dužan napraviti Studiju utjecaja na okoliš, koja je sada u završnoj fazi, a ona je preduvjet za 
usvajanje Strategije razvoja urbanog  Predsjednica je naglasila da je Grad Pula u 
kontaktu sa svim gradovima i  koji  urbano  Pula, te se razgovara o tome 
jesu li se izmijenile neke okolnosti vezano za sam nacrt i smjernica razvoja koje su 
predefinirane.  se sazvati današnju sjednicu jer je  korak dobivanje Pozitivnog 
mišljenja na Nacrt Strategije razvoja urbanog  Pula za razdoblje od 2021. do 2027. i 
Nacrt Akcijskog plana, a isto je preduvjet za prijavu na Poziv Ministarstva regionalnog razvoja i 
europskih fondova, za provedbu mehanizma integriranih teriotorijalnih ulaganja (ITU 
mehanizma) u novom financijskom razdoblju od 2021. do 2027. u svrhu dodjele bespovratnih 
sredstva,  naglasila je  Ademi. Kako su svi dobili Nacrt Strategije urbanog razvoja i 
Akcijskog plana,  cilj nam je danas da   navedenih dokumenata još jednom ukratko 
prezentiraju i pojasne sadržaje i  smjernice dokumenata, te da kasnije na kvalitetnoj 
raspravi vidimo ako treba što razraditi i izmijeniti, da prokomentiramo projekte koji jesu u 
akcijskom planu kako bi imali dovoljno vremena do  sjednice, koju smo planirali za 
petnaestak dana, na kojoj je planirano izglasavanje pozitivnog mišljenja i usvajanje akata.  

Ad2   je nastavila dalje s drugom  dnevnog reda odnosno sa usvajanjem zapisnika  
prve i druge  sjednice Partnerskog  koji su dostavljeni u samom  Pozivu za današnju 
sjednicu, a kako u zadanom roku nisu pristigli nikakvi komentari ni primjedbe  je dala  
zapisnike na usvajanje. Zapisnik sa sjednice održane dana 21. 12. 2021. godine usvojen je 
jednoglasno. Zapisnik sa sjednice održane dana 14.11.2022. u „on line“ izvedbi usvojen je 

 glasova. 

Ad3 U   dnevnoga reda, Nacrt Strategije razvoja urbanog  Pula (SRUP-a) za 
razdoblje od 2021.do 2027. prezentirao je predstavnik  strategije, Mario Gregar iz 
tvrtke Urbanex d.o.o , koji se pridružio sjednici on line. Gregar je u svom izlaganju naglasio da 
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 predstaviti  3. i  4. odnosno nacrt Strategije urbanog razvoja i Nacrt Akcijskog 
plana, naglasivši da je na prošloj on line sjednici  prezentacija navedenih dokumenta te 
da  danas se osvrnuti na ciljeve i mjere koji su definirani u samom nacrtu a kasnije  se 
govoriti o pristiglim komentarima i kako su isti  u novi ažurirani nacrt. Strategija je 
imala tri faze izvedbe: analiza stanja, strateški okvir i akcijski plan. Gregar je   izlaganje 
s kratkom prezentacijom dosadašnjeg procesa izrade Strategije urbanog  Pule za 
razdoblje od 2021-2027. godine., a radi se dakle o ITU strategiji koja je imala tri faze izvedbe: 
analiza stanja u kojoj su se prikupljali podaci a svi ti elementi koji su bili poduprijeti 
participativnom procesom  su u Strateškom okviru, a kojem su pridodani projekti koji 
su planirani i indikativne financijske vrijednosti koje su sumirane kroz Akcijski plan. Gregar je 
precizirao da sama analiza stanja predstavlja prilog velike analize stanja prikazan dok u samom 
dokumentu je na neki  sažetak opisa izazova i potreba.  U  pregledu dokumenta 
prikazan je SWOT, definirani su svi elementi potrebni za kasnije kao i sami pokazatelji. 
Naglasio je u nastavku je naglasio važnost participativnog pristupa, te objasnio da se odradilo 
nekoliko fokus grupa gdje su se sagledali  sektori važni za  razvoj. Isto tako 
održale su se sjednice Koordinacijskog  i Partnerskog  te nekoliko on-line sastanaka 
gdje su preciziranje  mjere i aktivnosti. 

Nakon navedenog procesa definirana je vizija razvoja koja bi glasila „Urbano  Pula 
stvara preduvjete za kvalitetan život i rad te društveni i prostorni napredak na temeljima zelenog 
i održivog razvoja“, kroz takvu viziju vidljiva su tako   sloja u prostoru koja su onda 
pretvorena u strateške ciljeve, istaknuo je  Gregar: 1. Prostor visokog životnog standarda, u 
sklopu kojeg imamo tri mjere : kvalitetan društveni i kulturni život, visoka razina socijalnih 

 i društvene  te zdrav i aktivan život 2. Prostor dostupnih sadržaja ima tri 
mjere i to: visoka razina prometne povezanosti, digitalizacija sadržaja i usluga te razvoj u kojem 
sudjeluju  3. Prostor širokih  zaposlenja i kvalitetnog radnog okruženja: 

 i usmjeren odgojno-obrazovni sustav, otporno gospodarstvo, zelena i digitalna 
transformacija gospodarstva  4. Prostor zelenog,  i održivog okoliša: zaštita i valorizacija 
prirodnog okruženja i kulturne baštine, dostupne i atraktivne javne urbane površine, kvalitetan 
život i poslovanje uz dostupne i održive komunalne usluge. Takav je strateški okvir hijerarhijski 
posložen na  da je vizija  svim ciljevima, strateški ciljevi su definirani gledano 
sektorski te su onda definirani posebni ciljevi koji moraju biti u skladu i povezani sa  
aktima strateškog planiranja, odnosno Nacionalne razvojna strategija republike Hrvatske do 
2030. godine.  

Kroz svaki strateški cilj definirano je nekoliko posebnih ciljeva koji onda svaki imaju mjere, a 
svaka mjera ima aktivnosti, i tu povezani projekti prikupljeni u prethodnom razdoblju. 
Ono što je jako važno, naglasio je Gregar jest da se strateški okvir sastoji od onih  
ulaganja koja su striktno definirana ITU mehanizmom,  odnosno  u novo financijsko 
razdoblje.  osim navedenih  ulaganja, dodane su i  one aktivnosti i mjere koje 
su fokusirane i na ostale  izvora financiranja, tako da se radi o integriranoj strategiji, 
koja stavlja fokus na one aktivnosti koje su u ITU ali i ostavlja dovoljno prostora za povezivanje 
s drugim   naglasio je Gregar.  

Što se  zaprimljenih prijedloga o  izmjenama SRUP-a i Akcijskog plana, Gregar je 
objasnio da su stigla dva  pitanja; prvo se odnosi da se projekt razvoj urbanog  
ulaganjem u razvoj centara kompetencija iz  3.2.1.7. poveže  s  3.1.2.6. s obzirom 
da centri kompetencija   znanstveno  sektora u kontekstu inovacija i 
suradnje javno privatnog sektora, te je ta aktivnost uvrštena. 
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U drugom pitanja predloženo je da se  uspostava trajektnih linija. Što nije  odraditi 
na ovoj razini   na nacionalnoj razini odnosno odlukom Vlade RUH i 
uvrštavanjem u Masterplan prometnog razvoja, što nije  riješiti kroz SRUP .  

 je ulagati u infrastrukturu, razvoj luka itd.  
 je otvorila raspravu vezanu za  3. Dnevnog reda. 

Helga Može Glavan, ravnateljica Zaklade za poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva 
Istarske županije, naglasila je da joj se  da nisu uvršteni oni prijedlozi koji su poslani od 
strane Zaklade,  da su neke  stvari  te se nadovezala na Regionalni 
Centar za razvoj društvenih inovacija,  filantropije i još neke projekte kojima se Zaklada 
bavi, a nije dobiven odgovor zašto nešto nije  odnosno bilo kakav povratni odgovor. 
Ono što je još zanimalo ravnateljicu je zašto  Zaklada za poticanje partnerstva i razvoja civilnog 
društva nije mapirana kao potencijalni dionik na ovom  i nije vidljivo da neke   
stvari koje su do sada radili kroz urbano  Pula nisu  u ovu strategiju,  Glavan 
je naglasila da možda griješi jer nije stigla detaljno  dokument ali nadovezala se na 
Coworking prostor i na neke prijedloge koji su bili navedeni u prošloj Strategiji  a u novoj nisu 
navedeni. (Social impact habu u sklopu Co-working prostora, Regionalnom centru Istra za 
razvoj društvenih inovacija, o primjerima dobre prakse vezane za razvoj društvenog 
poduzetništva na   nekoliko godina Zaklada puno radi). Ravnateljica Zaklade za 
poticanje partnerstva i razvoja civilnog društva Istarske županije naglasila je da bi joj bilo 
izuzetno žao da aktivnosti koje se zbivaju na Urbanom  Pula, iako zaklada djeluje na 
cijelom  Istarske županije, ne budu uvršteni te bi trebali negdje biti navedeni, ako ne 
kroz projekte barem kao važan dionik za razvoj Urbanog  Pula. 

Predsjednica Partnerskog  u odgovoru naglasila je da je Zaklada prepoznata kao važan 
dionik  u vidu da je dio Partnerskog  gdje se donose važne odluke i gdje svi važni 
dionici sudjeluju te provode razmjene znanja na projektima. Tako i na prošloj sjednici Zaklada 
je bila  u procese, a gdje se govorilo u kojem se smjeru ide te strateškim ciljevima koji 
su  tada bili definirani. Ovaj nacrt ne definira djelatnosti i aktivnosti pojedinog dionika. 
Projekti koji se nalaze su definirani iz pojedinih  od strane Koordinacijskog  te  
se danas u Akcijskom planu detaljno pregledati projekti. Dakle Strategija razvoja urbanog 

 je dosta  po pojedinim  te ako u nekom djelu nije dovoljno 
 društveno poduzetništvo na današnjoj je sjednici trenutak kada se o tome može 

raspraviti. Predsjednica je pitala ravnateljicu ako su sudjelovali na Fokus grupama, što je Glavan  
otvrdila i naglasila da je tada isto ukazala na taj dio.  
Glavan je istaknula da Zaklada ima brojne važne aktivnosti te da se one financiraju 80% iz EU 
fondova te da bi takav potencijal i know how samih aktivnosti bilo šteta ne iskoristiti i navesti u 
Strategiji, te da to može doprinijeti ubrzanju postizanja željenih ciljeva.  

U odgovor se  i Gregar koji je zahvalio na komentaru, naglasivši da se  da se na 
Fokus grupama prolazilo kroz navedene teme te su  u  što je koristilo za input 
u analizi stanja.  prema uputi nadležnog Ministarstva bilo je potrebno napraviti sažetak 
analize stanja, te je bio problem 350 stranica staviti u format od 50. Iz tih razloga nisu 
spomenuti dionici nego je  navedeno koji su zapravo problemi koji su definirani u 
prostoru. Kako je sve navedeno u analizi stanja to ide kao prilog uz ostalu dokumentaciju. 
Gregar je još nadodao vezano za aktivnosti bilo potrebno nadodati mjeru i aktivnost u skladu s 
ITU  , kao što je to npr. Co-working koji ulazi u kategoriju poduzetništva te je bilo 
potrebno  napisati o razvoju kako  i ostale, stoga je stavljeno sve pod isti 



0104000302

nazivnik kako bi svima bilo jednostavnije se prilagoditi kod prijave projekata gdje je samo 
potrebno se nadovezati na tu aktivnost.  
Glavan je predložila da se dosadašnje aktivnosti zaklade uvrste u snage unutar SWOT analize. 
Gregar je odgovorio da  se navedeno uvrstiti u SWOT. 

Livio Nefat, potpredsjednik udruge AZŽ dao je svoj komentar na mjeru 2.1.2. Dekarbonizacija 
prometa  da se promjeni tekst naziva aktivnosti 2.1.2.3. tako da glasi Izrada idejnog 
rješenja za pilot projekt Prilagodba infrastrukture u svrhu korištenja  ekološki prihvatljivih 
plovila u pomorskom prometa u pomorskom prometu za vezu UP Pula na  obali sa 
susjednim otocima Cresom i Lošinjem i podrška korištenju tih vrsta plovila. Zapravo se predlaže 
trajektna luka Kuje u Ližnjanu. Upravljanje bi bilo u nadležnosti  Ližnjan  
eventualno Istarsku županiju  i funkcionalne regije Sjeverni Jadran.  Nadovezao se na ono što je 
naveo g. Gregar a odnosno da je nešto analizirano ali da bi trebalo gledati na planove 
funkcionalnih prometnih regija. U funkcionalnoj regiji Sjeverni Jadran, kaže  
dostupnost luka za   brodove,  mobilnost stanovnika  kopna i 
otoka, poduprijeti županijski pomorski prijevoz i  pomorske linije kao obveznu 
javnu uslugu. To je ono što mi predlažemo. Naglašeno je da su obavljeni razgovori s  
Ližnjan koja se pozitivno  prijedlogu kao i predsjednik  zajednice Istarske 
županije koji je predložio i da se novom trajektnom linijom  dostupnost prema Cresu i 
Lošinju, te da bude nadopuna liniji Brestova Porozine. G. Nefat dao je još nekoliko prijedloga 
koje  naknadno dostaviti detaljno  u pismenom obliku.     
Na kraju je Nefat uputio molbu predsjednici Ademi koja se odnosi na Dostupni održivi javni 
prijevoz naziv projekta Podrška projektima reaktivacije  pruge izvan prometa 
posebice u kontekstu povezivanja središta Pule i  luke da sa ove sjednice Partnerskog 

 uputi pismeni apel Gradu Vodnjanu i   da što žurnije usklade i ažuriraju 
promjene i dopune svoje prostorno planske dokumente tako da se odvojak koji je definiran 
prostornim planom Istarske županije  i tekstualno poprati i u njihovim planovima. 
Naime, ustanovljena je da hijerarhija  prostorno planske dokumentacije i 

 prostornih planova iste razine u slijedu trase planiranog odvojka. Radi se o tekstu 
na koji je odgovorio HŽ  da se nije to odradilo te se ne može proslijediti s daljinom 
analizom. (pisani privitak že biti dostavljen poštom). 

Predsjednica je u svome odgovoru naglasila da se radi više o županijskoj nego o urbanoj 
strategiji te da se za novo financijsko razdoblje sada paralelno  obje strategije, te po 
svim pravilima strateškog planiranja radi se o planu višeg reda, te oba plana moraju biti 

 s nacionalnom strategijom. Naravno radi se o  strateškom infrastrukturnom 
projektu koji   Urbanog  Pula ali je i važno za županiju. Što se  
apela Ademi je potvrdila da  se uputiti dopis   i Gradu Vodnjana u vezi 

 prostornih planova, kao i izmjenu ostalih navedenih aktivnosti.  
Edo Cetina predstavnik Istarskog  pojasnio je da se kontaktiralo sa ITU uredom te da 
je njihov projekt Centar kompetencija te da je njihov projekt Centar kompetencija koji je na 
zahtjev  iz mjere 3.2.1.7. na mjeru 3.1.2.6. što im je bilo  a sada je stavljen u 
drugu aktivnost 3.2.1.3. Nastavno na to, zamolio je da se naziv mjere 3.1.2.6. izmijeni iz 
„Podrška razvoju  Jurja Dobrile u Puli te suradnji dionika iz javnog, civilnog i 
privatnog sektora sa  u „Podrška razvoju institucija visokog obrazovanja i znanosti 
te suradnji dionika iz javnog, civilnog i privatnog sektora s akademskom zajednicom“. Gregar je 
objasnio da je to napravljeno jer je ta aktivnost vezana za IRI projekte i inovacijske projekte, 
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suradnje poduzetnika i visokoškolskih ustanova, i to je baš vezano za ITU mehanizam. Potvrdio  
je da  se prebaciti ipak na 3.1.2. 6. a najbitnije je da je uvršten u Akcijski plan. 

Predstavnica Nacionalnog parka Brijuni zahvalila se što su po prvi puta  kao dionici te 
što su aktivno mogli sudjelovati u pripremi predmetnog strateškog dokumenta. U nastavku je 
postavljeno pitanje dali su svi projekti koji su ušli u listu projekata morali imati neku poveznicu 
sa JLS jer je nacionalni park u suradnji s  Fažana predvidio  infrastrukturu te 
rješavanje parkirnih mjesta, koji se zajedno koriste na   Fažana. Trenutno 

 na listi projekata ne nalazi se projekt koji je bio u prijedlogu u prvim popisima, a 
odnosi se na revitalizaciju austro-ugarskih objekata u funkciji turizam (nisu  tko je bio 
predlagatelj i nositelj). U prvoj verziji uz grad Pulu bili su  Ližnjan, Grad Vodnjan  i 

 Fažana a sada se po tom pitanju pojavljuje samo Ustanova Kamenjak kao nositelj, stoga 
se tražilo pojašnjenje dali se za novo financijsko razdoblje ITU mehanizma planiraju aktivnosti 
na urbanom  Pule posebice osvrtom na suradnju i inicijativu  Jurja Dobrile 
koje ulaže znatne napore da aktivira u mreži i Grad Pulu,  i nacionalni park., odnosno 
pripremu dokumentacije za revitalizaciju tih objekata u cilju razvoja turizma, kulture i drugih 
sadržaja.  
Ademi je pojasnila da je revitalizacija Fortifikacijskog sustava grada Pule ostala kao strateški 
projekt, ali da se sada koncentriralo na takozvane top strateške projekte koje predlažu JLS, i tu je 
ostao projekt  Medulin. Na koordinacijskom  za Grad Pulu  svoja tri strateška 
projekta nije ušao Fortifikacijski sustav iako ostaje strateški i nastavlja se suradnja sa 

 te  se pri razradi projekata  i svi ostali zainteresirani.  
Kako se radi o kompleksnom projektu i koji se  s mnogobrojnim problemima kao što je 
to npr. Vlasništvo nad imovinom predloženo je da ostane obavezno kao tema na koju  se  
kasnije nadovezati u planiranju projekata. (odnosno da se u ovom razdoblju riješi izrada 
potrebne dokumentacije).  

Ad4  Gregar je kroz   Dnevnog reda predstavio Nacrt Akcijskog plana koji 
povezuje strateški okvir sa  sredstvima te sredstvima financiranja iz drugih izvora 
(EU, ITU itd.). Akcijski plan, prema uputama nadležnog Ministarstva u sebi mora sadržavati 
alokacije sredstava o izvorima financiranja gledano kroz cijelo razdoblje ali gledano i za 

 trogodišnje razdoblje zato što se u tablici mora naglasiti prvo razdoblje i ono koje 
slijedi nakon njega. Osim toga definiralo se mimo toga i za cijelo razdoblje do 2027. godine i 
unutra su  alokacije za svaku aktivnost i projekt. Sam nacrt smjernica ministarstva 
definira kako treba biti indikativan financijski pregled koji se onda ažurira svake godine prema 

 financiranja. Slijedom toga definiran je samo prikaz kako velika tablica izgleda 
dakle pripremljen je Akcijski plan zajedno sa takvim indikativnim podacima, koji se može 
ažurirati i nadopunjavati te je i  terminski plan provedbe i unutra su posebno morali biti 
naglašeni strateški projekti. Osim projekata koji su dobiveni kroz bazu projekata unutra su 
posebno  strateški projekti koje definira Koordinacijsko  Sažetak takvog 
akcijskog plana je prilog opširnog. Razlika  projekata iz baze projekata i strateških 
projekata je važna. Definirano je 15 strateških projekata a prikazani su kroz posebne ciljeve 
kojima oni doprinose te su prikazani i vizualno gdje se nalaze na karti Urbanog  
(Navedeni su svi projekti prisutni u Akcijskom planu). 
Definiranjem strateškog okvira i Akcijskog plana  su svi preduvjeti za prijavu 
projektnih prijedloga koji  se financirati iz  TU mehanizma.  koraci odnose se na 
davanje pozitivnog mišljenja za Nacrt SRUP-a i Akcijskog plana, završetak procesa SPUO i 
finalna priprema dokumenta za   je objava  za 15.12.2022. i naravno 
proces javnog savjetovanja SRUP-a,  je  Gregar. 
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 zahvalila se na detaljnoj i iscrpnoj prezentaciji te je otvorila raspravu za  4. Dnevnog 
reda. 
Predsjednica Ademi pojasnila je da su odabir projekata donijeli  i  JLS 
Urbanog  Pula a koji su  Koordinacijskog  a  u vidu da se kroz 
vrijeme razjasnilo koja  to  biti  u ITU perspektivi na temelju toga su 
prioritizirali  projekte iz gradova i  a  u vidu da se radi o projektu koji  biti 
integriran na urbanom  Ono što je važno za projekte koji su u Strategiji razvoja 
urbanog  je da oni imaju utjecaj na poboljšanje kvalitete života na cijelom Urbanom 

 S obzirom da je baza projekata vrlo velika bilo je teško odrediti na primjer za Grad 
Pulu koja su to tri strateška najbitnija projekta naglasila je Ademi. Biralo se po spremnosti 
projekta i  kriterijima koje  nadležno Ministarstvo u svojim operativnim 
programima a koji se sufinanciraju kroz  ITU mehanizme. 
Predstavnica LAG Južna Istra je naglasila da su pregledali tablicu Akcijskog plana gdje se 
spominje da za Lagove nema procijenjenih sredstava te su tražili na što se odnose procjene i 
kako su napravljene odnosno na temelju  Uz to se osvrnula na  Razvoj 
poljoprivrednih  i poljoprivrednih aktivnosti a gdje su  projekti za Lagove. 
Postavljeno je pitanje dali se to odnosi samo na urbane vrtove i dali  bi se i kako Lag mogao 
prijaviti, te dali  se raditi o zatvorenim pozivima. 
Ademi je naglasila da se financiranje ne odnosi samo na ITU  da se  sufinanciranja i 
kroz druge programe koji su trenutno dostupni ili  biti dostupni u ovoj perspektivi. Te da se 
radi o sredstvima koja iskazuju potencijalnu vrijednost projekta. 
Gregar je naglasio da je potencijalno koristiti sredstva za urbane vrtove kroz ITU mehanizme - 
Zelena infrastruktura, zato su i tu uvršteni i potencijalno u Akcijskom planu ali znati  se tek 
kada se donese ITP (integrirano teritorijalni program) od strane MRRFEU. 
Ademi naglasila je da su  Upravih odjela kao tim predložili prioritete projekata odjela 
koji su uvršteni i u Plan razvoja grada. To je bila metoda koju je Grad koristio. Dana je prednost 
strateškim projektima. Isto tako je naglasila da  se ostali projekti  kandidirati na grantove.  
Predstavnica Istarske agencija za energetski razvoj naglasila je da  svoj upit dostaviti 
pismenim putem.  

Ad5 Pod  Dnevnog reda -Razno, predstavnik  partnerskog  AUTO SL 91, 
Denis Peloza u ime svih aktivnih sudionika u cestovnom prometu (osobni, teretni i   
naglasio je nedostatak  poligona za potrebe  urbanog  Pula za potrebe sa 
lokacijom  Grad Pula za djelatnosti auto škola, osposobljavanje i provedba ispita jer Grad Pula 
jedino ispunjava uvjete za  ovlašteno ispitno mjesto svih  kategorija. Prema njegovim 
saznanjima to je ranije bilo planirano na   zone  Ako nije u toj zoni 
mišljenja je kako svakako treba predvidjeti alternativnu lokaciju unutar zone obuhvata JGP.  

 napominje kako bi  za navedenu aktivnost nakon rješavanja i opremanja lokacija 
osigurana ekonomska samooodrživost jer postoji jasna prihodovna strana. 
U nastavku  je istaknuo da je godinama unazad, ali i ove godine kontaktirao  Grad 
Vodnjan zbog na izgled  ali samo u manjem dijelu vezano  sadržano. Svojedobno, prije 
niti desetak godina tadašnja Agencija za Investicije i Ulaganja RH je objavila  
tender za projektna ulaganja u poslovnu zonu TISON kao jedinu  takav prostor na  
Istarske Županije, a ista  se teritorijalno i  pripada  UP Pula, te istu smatra previše 

 ukoliko ostane neiskorištena. Prijedlog aktivacije je osobno podnio prema AIU, 
primio je pozitivne reakcije, no lokalna uprava sa  Vodnjana i nije iskazala nekakav 
interes uz obrazloženje kako su  problem neriješeni imovinsko pravni odnosi, a ništa se 
nije poduzelo dovoljno u smislu iskorištenja i prezentacije  PZ TISON kao  dio strateškog i  
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javnog  za lokalnu,  regionalnu  upravu te nacionalno obzirom na kapacitet stvaranja 
iznimne dodatne vrijednosti.
Prijedlog ili primjedba se na aktivaciju Poslovne zone TISON, kroz projekt Centar sigurne 
vožnje i  testnog poligona i staze, u sklopu kojeg postoji potencijal formiranja 
ozbiljnog kompleksa u smislu    skladišnog,  distributivnog, konferencijskog, public 
event sadržaja te ono najbitnije bazu  žurnih interventnih službi sa  heliodromom 
zbog potrebe uspostavljanja stalne ili bar sezonske usluge HEMS. Poslovna zona Tison je 
svojom mikro i makro lokacijom previše  da bi ostala neiskorištena i predstavlja veliki 
potencijal za Greenfield ili Brownfield ulaganja po raznim modelima od JPP preko 

 ili  koncesijskih modela.
Po istom pitanju  kontaktirao je u dva navrata i tijekom ove godine, ali nije dobio povratni 
odgovor te ovim putem apelira na Partnersko  i posebno na predstavnike Grad Vodnjana i  
za prekid inertnosti i kako bi se  pokrenula projektna aktivnost  razvoja zone prema JPP 
ili koncesijskim modelima uspostavom kontakta i suradnje sa  specijaliziranim developerima 
ciljanog ili strateškog razvoja  Ukoliko se na tome  radi on se  ali je sve 
stvar njegove neinformiranosti. Ukoliko se po pitanju PZ TISON aktivno ili pasivno radi za 

  je kao  navedeno biti jedna od  sastavnica SRUP Pula, odnosno Grada 
Vodnjana.

Predsjednica Ademi napomenula je da  se na  sjednici Koordinacijskog  
usvajati prijedlog za dobivanje Pozitivnog mišljenja na Nacrt SRUP-a i Akcijskog plana za 
razdoblje od 2021. do 2027., te se zahvalila  i  Partnerskog  urbanog 

 Pula na aktivnom sudjelovanju i suradnji. 
 
Završeno u 13:30 sati. 

Prilozi: 
1. Potpisna lista 
2. Prijedlozi Livia Nefata, potpredsjednika udruge Akademija zdravog življenja  

 
       PREDSJEDNICA PARTNERSKOG    

          Anja Ademi, mag.fin.
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